
Zápisnica zo zasadania Komisie financovania, rozpočtu a správy majetku obce Vištuk 

konaného dňa 12.03.2025 v klube Kultúrneho domu vo Vištuku 

 

Prítomní: 

podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Dotácie 2025 

3. Rozpočtové opatrenie, I. úprava rozpočtu 

4. Odmeňovanie poslancov a členov komisií – návrh OÚ 

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Rôzne 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

Predsedníčka Komisie financovania, rozpočtu a správy majetku obce Vištuk (ďalej len „FK“)  

Ing. Elena Homolová privítala pani starostku, prítomných členov a hostí a otvorila  

zasadnutie.  

 

2. Dotácie 2025 

E. Homolová zhrnula stručne históriu dotácií od roku 2019 po súčasnosť: 

 

Podľa informácií pani ekonómky, tento rok nie je priestor na vyčlenenie viac finančných prostriedkov 

na dotácie ako už schválených 18 tis. Eur. 

Na základe informácií zo žiadosti o dotáciu pripravil I. Mjartan tri varianty rozdelenia dotácií: 



- variant A: pridelenie dotácii organizáciam s najvyšším počtom bodov /niektoré organizácie by takto 

z dotačnej schémy vypadli/ 

- Variant B: posúdenie a rozdelenie dotácií podľa doplnkových kritérií - bodov 

- Variant C: rovnomerné krátenie žiadostí o 23 percent. 

Komisia odporúča Variant B. 

 

Dychová hudba Vištučanka oznámila, že sa im tento rok nepodarí zrejme získať dostatok prostriedkov 

na organizáciu Dychfestu. Preto, ak je to možné, navrhli aby TJ Slovan Vištuk – futbalisti, využili im 

pridelné prostriedky. Pani starostka preskúma možnosti s právnikom a ekonómkou.  

 

3. Rozpočtové opatrenie, I. úprava rozpočtu 

Komisia odporúča schváliť RO 2/2025. Týka sa výdavkov na projektovú dokumentáciu týkajúcu sa 

kanalizácie. Ročné výdavky obce sú 9 tis eur po dobu 3 rokov pre zazmluvnenú firmu ILS Consulting. 

Viaceré otázky ohľadom úpravy rozpočtu boli prediskutované písomne pred zasadnutím komisie, 

následne na komisii pani Šprochová sa pýtala pani ekonómky na niektoré položky.  

Záverom tohto bodu je odporúčanie komisie schváliť túto aktuálnu verziu rozpočtových úprav. 

 

4. Odmeňovanie poslancov a členov komisií – návrh OÚ 

Návrh OÚ na zmenu Zásad odmeňovania poslancov a členov komisií po prepočtoch a diskusii komisia 

neodporúča schváliť v novom znení, ale ponechať v pôvodnom znení.  

Je dôležité informovať členov, že sa môžu odmeny vzdať, ale musia tak urobiť písomne na začiatku 

kalendárneho roku. 



 

 

 

5. Rôzne  

Pani starostka informovala o prebiehajúcich projektoch, ich prehľad je v tabuľke nižšie: 

 

 

Pán Tvrdoň navrhol, aby obec pri výkopoch kanalizácie oslovila aj internetového providera ohľadom 

optického internetu. 

6. Diskusia 

Všetky body boli priebežne prediskutované počas jednotlivých bodov. 

E. Homolová spomenula informáciu zo znaleckého posudku ohľadom prenájmov. Priložený je 

printscreen z posudku:  

- chýba v ňom ešte stanovenie ceny dlhodobého prenájmu klubovne pre šachistov  

- chýba v ňom stanovenie ceny dlhodobého prenájmu pre dychovku a stolnotenistov. 



- zmenil sa prenájom ambulancie z 30 eur/m2/rok na 18 eur/m2/rok. 

 

 

Prehľad využitia KD počas roku posledných 3 rokov: 

 

Prehľad príjmov z prenájmu KD: 

 

 

Prítomí sa dohodli, že predseda komisie športu, kultúry a mládeže p. Oravec vyzve organizácie 

pôsobiace vo Vištuku, aby navrhli. resp. sa vyjadrili k zvýšeniu cien prenájmov obecných priestorov a 

majetku. 

 

E. Homolová poďakovala všetkým za ich čas a účasť. 

 

 

Vo Vištuku dňa 12.3.2025 

Zapísala: E. Homolová .......................................................  

 

 

 

 

 

 

 

 


